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成都普天電纜股份有限公司 CHENGDU PTIC TELECOMMUNICATIONS CABLE CO. LTD.

Corporate Profile

Chengdu PTIC Telecommunications Cable Company Limited (the

“Company”) is one of the largest telecommunications cable manufacturers in

the People’s Republic of China (the “PRC”). The Company was incorporated

in the PRC on 1 October 1994 after its restructuring, and was listed on The

Stock Exchange of Hong Kong Limited on 13 December 1994, through the

placing and public offer of 160,000,000 H shares. CHINA PUTIAN

CORPORATION (formerly, China PTIC Information Industry Corporation)

(“CHINA PUTIAN”) is the controlling shareholder of the Company.

The Company and its subsidiaries are engaged in the manufacture and sale

of various types of telecommunications cables (including different types of

copper cables and optical fibre cables), optical fibres, cable joining sleeves,

as well as equipment, manufacturing parts and materials for the production

of cables.

Address of the Company:

Hi-Tech Development Zone, Wai Nan Shen Xian Shu, Chengdu, Sichuan

Province, the PRC.

Postal Code: 610042

成都普天電纜股份有限公司（「本公司」）

是中華人民共和國（「中國」）最大的電訊

電纜生產製造商之一。本公司於一九九

四年十月一日經重組後在中國註冊成立

並透過配售及公開發售160,000,000股H

股，於一九九四年十二月十三日在香港

聯合交易所有限公司掛牌上市。中國普

天信息產業集團公司（「中國普天公司」）

為本公司之控股股東。

本公司及其附屬公司生產及銷售各類通

訊電纜（包括各類銅纜及光纜）、光纖、

電纜套管和製造電纜使用的設備、生產

配件及材料等。

本公司地址：

中華人民共和國四川省成都市外南神仙

樹高新技術開發區

郵政編碼：610042


